
Proč jsou kolem exportní politiky hádky? - Lenka Andrýsová - poslankyně za Olomoucký kraj v letech 2010 až 2013
Pátek, 16 Březen 2012 08:18

Nedávno jsme sledovali rozpory kolem exportní politiky. Nikoliv o obsahu, 
ale o tom, kdo strategii vymýšlí. Na předložení exportní strategie 
ministrem průmyslu a obchodu reagoval ministr zahraničních věcí tím, že 
představil svou podporu českých podniků na zahraničních trzích. Vytkl 
přitom ministru Kubovi, že s ním o jeho exportní strategii 
vůbec nemluvil. Primární problém tkví v kompetenčním zákoně a jeho 
interpretaci. Podívejte se, kdo má podle zákona na starost podporu 
exportu.  Materiál vypracovala moje spolupracovnice Marta Procházková. Za 
její velmi dobrou práci děkuji.
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